

Title (en)
In-the-ear hearing aid.

Title (de)
Im-Ohr-Hörgerät.

Title (fr)
Prothèse auditive intra-auriculaire.

Publication
EP 0478892 A2 19920408 (DE)

Application
EP 91108398 A 19910524

Priority
DE 4031487 A 19901005

Abstract (en)
An in-the-ear hearing aid has an otoplasty element (16) with a face plate (12) closing it off. Arranged on the face plate is a decorative element (28) which is designed in two parts. A base plate is connected mechanically, for example locked, to the face plate (12), and a cover plate (32) is connected pivotally to the base plate (30) by means of a pivot pin (34). The base plate (30) has an opening (36) in the middle area, through which access can be gained to setting means (22) and the battery compartment (20) when the cover plate (32) is pivoted to the side. <IMAGE>

Abstract (de)
Ein Im-Ohr-Hörgerät weist eine Otoplastik (16) mit abschließender Faceplate (12) auf. Auf letzterer ist ein Dekorelement (28) befestigt, das zweiteilig ausgebildet ist. Eine Bodenplatte ist mit der Faceplate (12) mechanisch verbunden, z.B. verrastet und eine Abdeckplatte (32) ist mittels eines Schwenkbolzens (34) mit der Bodenplatte (30) schwenkbar verbunden. Die Bodenplatte (30) hat eine Öffnung (36) im Mittelbereich, durch die Einstellmittel (22) und das Batteriefach (20) zugänglich sind, wenn die Abdeckplatte (32) zur Seite geschwenkt ist. <IMAGE>

IPC 1-7
H04R 25/02

IPC 8 full level
H04R 25/02 (2006.01)

CPC (source: EP US)
H04R 25/65 (2013.01 - EP US); **H04R 25/652** (2013.01 - EP US)

Cited by
DE102006030600A1; EP3089480A1; US9730837B1; US9820064B1

Designated contracting state (EPC)
AT BE CH DE DK ES FR GB GR IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)
EP 0478892 A2 19920408; **EP 0478892 A3 19930120**; **EP 0478892 B1 19941026**; AT E113433 T1 19941115; DE 4031487 A1 19920409; DE 69104806 D1 19941201; DK 0478892 T3 19950410; ES 2064807 T3 19950201

DOCDB simple family (application)
EP 91108398 A 19910524; AT 91108398 T 19910524; DE 4031487 A 19901005; DE 69104806 T 19910524; DK 91108398 T 19910524; ES 91108398 T 19910524